
Amendement Groenlinks – Duurzaamheid in het Openbaar vervoer 

Raadslid Marieke Alberts (GL) stelt voor de tekst van de zienswijze op de volgende wijze aan te 

passen: 

Alinea 'Duurzaamheid in het openbaar vervoer', te vervangen door: 

 

"Duurzaamheid in het openbaar vervoer 

De ambitie om de busconcessies volledig met zero-emissievoertuigen uit te voeren is positief door 

ons ontvangen. Het is een stap om tot een betere luchtkwaliteit te komen en bij te dragen aan het 

halen van klimaatdoelstellingen. Lange termijninvesteringen zijn hiervoor noodzakelijk. Voor 

toekomstbestendige mobiliteit is het niet alleen van belang om de voertuigen zo duurzaam mogelijk 

uit te voeren, maar ook om in frequentie en fijnmazigheid van de busverbindingen te blijven 

investeren. Efficiencyverbeteringen mogen daarom niet ten koste gaan van het invullen van de 

eerder genoemde ontbrekende verbindingen". 


